
Only Valid at Below Participating Designated Outlets at Times Square
只適用於以下時代廣場參與之指定餐廳 / 輕便美食 / 零售美食商戶使用

饗11 Gathering

amazing food hall by city'super

Agnes b Café         

banchan & Cook

CAFFÉ MILANI

Cafe Terceira 小島◆ 澳門菜

Chung's Kitchen

Club Albergue 1601 

Crostini 

Crystal Jade La Mian Xiao Long Bao 翡翠拉麵小籠包

Du Hsiao Yueh 度小月 

Forbidden Duck 鴨大哥 

Greenhouse 

Greyhound Café 

Kei Cuisine 麒藝館

La Famille

Lady M New York

PizzaExpress

sen-ryo 千両

Shake Shack

Starbucks Co�ee 

Uji-En  宇治園

Zushi Ana 鮨穴    
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參與商戶名單
List of participating outlets

Times Square Limited reserves the right to change the terms & conditions and the list of participating outlets in 
relation to use of HK$50 Designated Shopping Coupon without prior notice. The online version of participated 
designated outlets shall always prevail in case of any discrepancy on inconsistency between online version and 
its printed version.

時代廣場有限公司保留更改有關使用HK$50美食優惠券券之條款及細則，以及參與商戶名單之權利，而無需

另行通知。參與之指定商戶名單一概已網上版為準。

優惠券有效期至 Coupon Valid Until 11.7.2021

One “HK$50 Dining Coupon” can be used upon every spending of HK$100. 
Maximum 10 pieces can be used for each transaction.

消費滿HK$100即可使用「HK$50美食優惠券」一張；每項交易最多只可使用10張。

Dining Coupon 美食優惠券
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